
  

 

 

Schriftelijke vraag 

Aan: college van B&W van de gemeente Schagen 

Onderwerp: Standplaatsenbeleid 

Datum:  4 december 2023 

 

Beste griffie, 

Wij hebben n.a.v. de laatste besloten werkbijeenkomst m.b.t. Het standplaatsenbeleid 
van de gemeente Schagen vragen aan het college. 

 

1.  Wat is het vervolg op deze avond T.a.v. het te nemen besluit over het 
standplaatsenbeleid?  
 
Antwoord: 
De uitkomsten van de werkbijeenkomst vormen samen met de reacties op de 
zienswijzen op de concept beleidsregels van afgelopen zomer de onderbouwing 
bij de totstandkoming van de definitieve beleidsstukken en de keuze voor 
voorkeurslocaties. 

2. Komt dit punt 19 december 2023 op de agenda van de raadsvergadering? 
 
Antwoord: 
Nee, het vaststellen van de beleidsregels voor de standplaatsen is een 
collegebevoegdheid. Ter toelichting: 
In de Algemene plaatselijke verordening (Apv) is door de gemeenteraad een 
verbod ingesteld om een standplaats in te nemen zonder vergunning van het 
college. Het is aan het college om binnen dit kader op basis van wettelijke 
bepalingen en vastgestelde beleidsregels nadere uitwerking te geven aan 
verkregen bevoegdheid. Met het vaststellen van deze beleidsregels geeft het 
college aan hoe het de bevoegdheid om standplaatsvergunningen te verlenen zal 
uitvoeren. 
Overeenkomstig de woorden van de burgemeester tijdens de bijeenkomst op 27 
november jl., dat het college nog dit jaar een besluit wilde nemen hierover, is dat 
ook gebeurd. 
 

3. Neemt het college, het advies van de besloten werkbijeenkomst op maandag 27 
november 2023, waar met bijna unaniem advies voor optie 2 werd gekozen mee 
in haar afweging? 

Antwoord: 
De vergunningen voor de huidige tijdelijke locatie aan de Nieuwstraat zullen in 

 

 



september 2024 verlopen. De voorgestelde voorkeurslocaties betekenen dat de 
standplaatshouders die op dit moment aan de Nieuwstraat staan, moeten 
verplaatsen. Conform de opgehaalde input tijdens de werkbijeenkomst op 27 
november jl., is gekozen voor de (tijdelijke) locatie aan de noordzijde van Makado 
op de parkeerplaats. Daarnaast wordt voorgesteld om deels tegemoet te komen 
aan de bezwaren van omwonenden door  de vergunninghouders met een 
vishandelsbedrijf te laten rouleren tussen deze locatie aan de noordzijde van 
Makado op de parkeerplaats en de voorkeurslocatie aan de Langestraat tussen de 
Vomar en de Jumbo. Reden hiervoor is dat 5 dagen doorlopende exploitatie van 
deze bedrijven op 1 locatie als te lang wordt gezien, ook in relatie tot mogelijke 
geuroverlast . 

4. Wordt het raadsvoorstel en de argumenten hierin van 30 juni 2015 ook 
meegenomen in het te vormen besluit?  
 
Antwoord: 
Dit raadsvoorstel is niet specifiek meegenomen in de beleidsstukken, omdat dit 
raadsvoorstel van 8 jaar geleden is en de openbare ruimte onderhevig is aan 
veranderingen, zoals keuzes voor bebouwing en herinrichting van de openbare 
ruimte. 

Met vriendelijke groet, 

Merieke Bredewold Wens4U 

 


